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Dnia 23.06.2022 roku odbyło się ostatnie w tej kadencji posiedzenie Rady 
Nadzorczej. Otworzył je Przewodniczący RN, powitał członków Rady Nadzorczej 
i Zarządu oraz przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie porządku obrad.  
2. Informacja z realizacji uchwał podjętych na ostatnim posiedzeniu.  
3. Zatwierdzenie struktury organizacyjnej BSM – podjęcie uchwały.  
4. Plan pracy klubów osiedlowych w okresie nadchodzących wakacji.  
5. Sprawy wniesione. 
6. Informacja z prac poszczególnych Komisji RN.  
7. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Rady Nadzorczej. 
8. Sprawy Rady.  

Porządek został przyjęty jednogłośnie.  
Następnie Przewodniczący poinformował, że na ostatnim posiedzeniu nie podjęto 
uchwał – informacja w załączeniu do protokołu. W punkcie 3 porządku Rada 
Nadzorcza jednogłośnie podjęła uchwałę nr 11/2022 w sprawie zatwierdzenia 
struktury organizacyjnej Białogardzkiej Spółdzielni Mieszkaniowej. Zmiana 
struktury dotyczy działalności społeczno – wychowawczej: jeden pracownik 
odchodzi na emeryturę a drugi przebywa na długotrwałym zwolnieniu, co wymaga 
zatrudnienia osoby na zastępstwo w wymiarze 1 etatu oraz działu GZM, gdzie 
również jeden z konserwatorów jest na zwolnieniu i musimy przewidzieć 
zastępstwo. Uchwała jest załącznikiem do protokołu. W kolejnym punkcie 
porządku obrad Koordynator działalności społeczno – wychowawczej przedstawiła 
plan pracy klubów osiedlowych w okresie nadchodzących wakacji. Oprócz stałych 
zajęć dla dzieci przewidziano wiele konkursów, wyjścia w ciekawe miejsca m.in. 
do Policji, Straży Pożarnej, Nadleśnictwa, Urzędu Miasta i Starostwa, zajęcia w 
PDS-ie, wycieczkę po powiecie białogardzkim zakończoną ogniskiem w 
Czarnowęsach. Odbędzie się spotkanie z ratownikami WOPR na temat 
bezpiecznych wakacji. Informację przyjęto bez uwag, znajduje się ona w 
załączeniu do protokołu. W ramach spraw wniesionych Prezes podziękował 
członkom Rady za długoletnią współpracę oraz podsumował ostatni okres 
działalności Spółdzielni.  
Następnie przewodniczące Komisji poinformowały, że Komisja finansowo – 
windykacyjna nie miała spotkania zaś Komisja GZM odbyła spotkanie w sprawie 
przetargu na śmietniki – przetarg został unieważniony, ale będzie ponownie 
ogłoszony. Na zakończenie posiedzenia jednogłośnie przyjęto i podpisano protokół 
z poprzedniego posiedzenia Rady Nadzorczej. Na tym posiedzenie i protokół 
zakończono. 


